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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vraňany 

konaného dne 6. prosince 2023 

 

1) Zahájení. 

Zasedání zastupitelstva obce v 18:00 hod. zahájil starosta obce, dále předsedající. Přivítal 

zastupitele i občany na dnešním zasedání a poděkoval Kovoslužbě ve Vraňanech za 

možnost uspořádat zasedání v jejich prostorách. 

Předsedající dále konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle zákona o obcích č. 

128/2000 Sb., v platném znění. Informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední 

desce Obecního úřadu Vraňany a na elektronické úřední desce, a to od 29.11. 2023 do 

6. 12. 2023. 

 

Předsedající oznámil, že dle usnesení č. 11 zastupitelstva obce ze dne 21.9.2023, bude 

z dnešního zasedání pořízen audiozáznam pro potřeby zápisu a zastupitelstva obce. 

 

Přítomni: 

Účast zastupitelů (P=přítomen, N=nepřítomen, O=omluven): 

Zastupitel Účast Poznámka 

Martin Chmelík P  

Bc. Kristýna Rabinčáková P  

Jan Deršák P  

Petr Hartman O  

Zdeněk Hanuš P  

Ing. Ondřej Mamula, MBA P  

Ing. Maxim Turba P  

Ing. Radka Vojtěchová P  

Ing. Jaroslav Slavík P  

 

Přítomno je 8 zastupitelů. 

Přítomna  je nadpoloviční většina zastupitelů. 

Zastupitelstvo je usnášení schopné. 

 

Veřejného jednání se dále zúčastnilo 19 občanů. 
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2) Určení ověřovatelů a zapisovatele. 

Předsedající navrhl usnesení: 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vraňany určuje zapisovatelem: Šárku Pletichovou 

 ověřovateli zápisu: Kristýnu Rabinčákovou 

  Jaroslava Slavíka 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 1 je schváleno 

 

Zápis z minulého zasedání byl ověřen a nebyly k němu vzneseny žádné námitky. 

 

3) Schválení programu zasedání. 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu zasedání: 

1. Zahájení. 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

3. Schválení programu zasedání. 

4. Schválení rozpočtu ZŠ a MŠ Vraňany pro rok 2024. 

5. Schválení rozpočtu obce pro rok 2024. 

6. Schválení ceny stočného pro Mlčechvosty a Vraňany-nádraží. 

7. Výběr hodnotící komise pro VŘ na opravu komunikace. 

8. Schválení obecně závazné vyhlášky č. 1/2023 o místním poplatku za odkládání 

komunálního odpadu z nemovité věci. 

9. Rozpočtové opatření. 

10. Zvolení předsedy a člena finančního výboru. 

11. Různé. 

12. Diskuse. 

13. Závěr. 

 

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit.  

Nikdo z přítomných neměl připomínek. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje předložený program zasedání. 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 2 je schváleno 
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4) Schválení rozpočtu ZŠ a MŠ Vraňany pro rok 2024.  

Předsedající oznámil přítomným, že ředitelka ZŠ Štěpánka Srbová předložila 

zastupitelstvu obce ke schválení rozpočet ZŠ Vraňany pro rok 2024. Ředitelka ZŠ 

požádala o navýšení příspěvku obce o 200.000,-Kč z důvodu zvýšení cen energií a plateb 

za účetní služby. Z vlastních zdrojů ZŠ plánuje příjmy i výdaje ve výši 536.000,-Kč a 

příspěvek obce tedy po navýšení činí 1.620.000,-Kč. Navrhl rozpočet ZŠ Vraňany 

schválit. Rozpočet obce s touto částkou počítá. 

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit. 

  

Zastupitel Slavík: 

Jaký je počet žáků ve škole? 

Předsedající: 

Aktuálně si myslím přes padesát do šedesáti. 

Zastupitel Slavík: 

Já jsem nikde nenašel kolik žáků chodí do ZŠ, tak by asi stálo za to, kolik jich chodí. 

Předsedající: 

Tak to se nahlašuje vlastně k poslednímu září, a to jsou oficiální čísla se kterýma se 

počítá celý rok. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Tam spíš v tom mezi těma dvěma rozpočtama MŠ a ZŠ se rozlišuje, že v MŠ je aspoň 

zmíněno. 

Zastupitel Slavík: 

Počet žáků, jestli tedy bylo 50 nebo 60? 

Předsedající: 

Školka je prakticky stále na maximálním počtu a u školy se to často mění. Tam se žáci 

během roku přihlašují, odhlašují, tak ty čísla se v řádu jednotek se mění. 

Zastupitel Slavík: 

Já si myslím, že by to paní ředitelka mohla doplnit, to samý u počtu strávníků. Je to sice 

hezký, že se to navýšilo, ale kolik lidí to je. 

Předsedající: 

Navýšení počtu strávníků, tam je vlastně navýšení o školku. 

Zastupitel Slavík: 

Zase a kolik?  

Předsedající: 

Ale to prostě není tak, že je počet strávníků pořád stejný. 

Zastupitel Slavík: 

Je to tady napsáno, že žádá o navýšení, protože se navýšil počet žáků, nevíme o kolik, 

počet strávníků, nevíme o kolik. Já proti tomu nic nemám, ale je to potřeba doplnit.  

A ještě jeden dotaz, který se týká kapacity kuchyně. Je kapacita vyhovující? 

Předsedající: 

Je vyhovující. 

Zastupitel Slavík: 



 

4 

 

 

Jak se určí cena pro strávníky „přes ulici“? 60,-Kč je to dotované nebo je to opravdu 

reálná cena. 

Předsedající: 

Je to reálná cena. 

Zastupitel Slavík: 

To jsou náklady na ten jeden oběd? 

Předsedající: 

Ano. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet ZŠ Vraňany ve výši 2.156.000,-Kč, z toho 

z rozpočtu obce 1.620.000,-Kč. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

 

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 3 je schváleno 

 

 

Předsedající oznámil přítomným, že i ředitelka MŠ Vraňany, Ladislava Myšková 

předložila zastupitelstvu návrh rozpočtu MŠ Vraňany. Celková výše navrhovaného 

rozpočtu je 458.000,-Kč z toho z rozpočtu obce je to 340.000,-Kč, tedy stejná částka jako 

v tomto roce. 

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit.  

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet MŠ Vraňany ve výši 458.000,-Kč, z toho 

z rozpočtu obce 340.000,-Kč. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

 

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 4 je 
 
Schváleno 
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5) Schválení rozpočtu obce pro rok 2024. 

Předsedající oznámil, že společně se zastupitelem Jaroslavem Slavíkem připravili návrh 

rozpočtu obce pro příští rok, který poté předložil všem zastupitelům. Dne 21.11.2023 byl 

návrh rozpočtu zveřejněn na úřední desce obce. Plánované příjmy i výdaje jsou ve výši 

21.578.100,-Kč. Rozpočet je tedy plánován jako vyrovnaný. Rozpočet mimo jiné počítá 

s částkou 5.010.000 na opravy a udržování, kde se počítá zejména s obnovou veřejného 

osvětlení. Na tuto obnovu aktuálně probíhá výběrové řízení. Další velkou položkou 

rozpočtu jsou stavby, kde je pro příští rok připraveno 5.300.160,-Kč, zejména na stavbu 

komunikací. Navrhl zastupitelstvu tento návrh rozpočtu schválit. 

 

Zastupitel Slavík seznámil přítomné s tím, jak postupovali při sestavování rozpočtu na 

příští rok. Bylo vycházeno z nárůstu daňových příjmů za posledních 5 let do rozpočtu 

obce. Dále jsou transfery jako například dotace a tam se to mění, takže rozpočet obce 

v oblasti příjmů není jednoduše předvídatelný. Obec za posledních 5 let hospodařila 

s vysokou finanční stabilitou. Mělo by se pokračovat ve vyšším tempu investic a obec se 

ani nemusí bát půjčit si na větší rozvoj obce. Zastupitelstvo by mělo zhodnotit, jaké jsou 

přípravy investic na rok 2024 a zapojit více projektantů. Zastupitelstvo by mělo zvážit, 

jestli by, jako pomocný orgán starosty, nezaložit nějakou komisi pro výstavbu. Musí se po 

schválení rozpočtu udělat střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025-2027 a doporučil 

toto připravit.  

Předsedající: 

K tomu, že máme hodně peněz na účtu. Počítalo se ještě v letošním roce s instalací 

veřejného osvětlení a opravou cesty na nádraží.  

  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpočtu obce Vraňany pro rok 2024, kde jsou 

plánované příjmy i výdaje ve výši 21.578.100,-Kč. Rozpočet je sestaven jako vyrovnaný. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

 

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 5 je schváleno 

 

6) Schválení ceny stočného pro Mlčechvosty a Vraňany-
nádraží. 

Předsedající oznámil přítomným, že jsme nuceni, stejně jako společnost VKM, díky 

navýšení cen za energie zvýšit cenu stočného pro Mlčechvosty a Vraňany-nádraží. 

Společnost VKM zvyšuje cenu vodného na 100,87 Kč/m3 a cenu stočného na 74,13 

Kč/m3. Celková cena vodného a stočného činí 175 Kč/m3. Se zastupiteli se dohodli na 

ceně stočného pro Mlčechvosty a Vraňany-nádraží ve výši 75,-Kč/m3. V tomto roce jsme 

s cenou stočného byli v těchto částech obce o přibližně 5Kč/m3 výše, než byla cena VKM. 

Pro příští rok bude cena stočného téměř totožná s cenou, jakou bude účtovat VKM.   
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Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Vraňany určuje cenu stočného v roce 2024 pro Mlčechvosty a 

Vraňany-nádraží ve výši 75,-Kč za m3. 

 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 6 je schváleno 

 

 

7) Výběr hodnotící komise pro VŘ na opravu komunikace. 

Předsedající oznámil přítomným, že v tuto chvíli probíhá výběr dodavatele na opravu 

panelové komunikace ve Vraňanech-nádraží. Pro vyhodnocení tohoto výběrového řízení 

je potřeba schválit hodnotící komisi. Jako členy hodnotící komise navrhl schválit členy 

kontrolního výboru, tedy Radku Vojtěchovou, Jana Deršáka a Ondřeje Mamulu. 

V případě, že by se některý z členů komise nemohl dostavit navrhl také schválit jako 

náhradníky všechny ostatní zastupitele. Výběrové řízení končí 13.12 ve 14:00. Otevírání 

obálek bude následovat ihned poté ve 14:05 v kanceláři starosty.  

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje výběr členů hodnotící komise pro výběrové řízení na akci 

„Oprava komunikace u nádraží na pozemku p.č. 601 v k.ú. Vraňany“, Radku 

Vojtěchovou, Jana Deršáka a Ondřeje Mamulu a jako náhradníky této komise určuje 

všechny další členy zastupitelstva obce Vraňany. 

 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 7 je schváleno 
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8) Schválení obecně závazné vyhlášky č. 1/2023 o místním 
poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité 
věci. 

Předsedající oznámil přítomným, že vzhledem k navýšení cen za odvoz odpadu v příštím 

roce, se se zastupiteli dohodli na vydání nové obecně závazné vyhlášky o místním 

poplatku za odkládání komunálního odpadu. Oznámil, že debatovali o několika 

variantách a dohodli se na ceně 1400,-Kč za 120l popelnici. Tato cena je kompromis, a i 

nadále bude obec z velké části odvoz odpadů dotovat. Zastupitel Slavík to má spočítáno, 

že 48% zaplatí občané a 52% obec za svoz veškerých odpadů. 

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Vraňany č. 1/2023 o 

místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 8 je schváleno 

 

 

9) Rozpočtové opatření 

Předsedající oznámil přítomným, že v kompetenci starosty obce učinil rozpočtové 

opatření č.9. Zastupitelům bylo toto rozpočtové opatření posláno e-mailem.  

Zastupitelé berou na vědomí. 

Předsedající oznámil přítomným, že vzhledem k tomu, že se blíží konec roku je také 

nutné schválit zastupitelstvem rozpočtové opatření, kterým se na konci roku srovnají 

všechny položky rozpočtu dle reálného stavu příjmů a výdajů. 

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit. 

Zastupitel Slavík: 

Rozpočet na letošní rok nepočítal s tak vysokými příjmy a dá se říct, že už v září byl 

rozpočet naplněn jak v oblasti příjmů, tak výdajů, tak že se konečná oprava udělá podle 

toho, jak dopadlo hospodaření obce. A to musí tedy schválit zastupitelstvo. 

Předsedající: 

Ano, toto není v kompetenci starosty a je to nutné schválit zastupitelstvem obce. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření upravující položky rozpočtu dle 

reálného stavu příjmů a výdajů ke konci roku. 
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K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 9 je schváleno 

 

 

10) Zvolení předsedy a člena finančního výboru. 
 

Předsedající oznámil přítomným, že vzhledem k tomu, že v tuto chvíli není obsazena 

pozice předsedy a člena finančního výboru, je nutné tento výbor doplnit. Jako člena 

finančního výboru navrhl zvolit bývalou starostku obce Jiřinu Fialovou. Jako bývalá 

starostka obce má o fungování finančního výboru výborný přehled.  

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit nebo 

navrhnout jiného kandidáta. Nikdo neměl jiné návrhy. 

Předsedající se zeptal pí Jiřiny Fialové, zda je ochotna přijmout tuto pozici. 

Jiřina Fialová: 

Ráda pomůžu obci, a proto tuto funkci přijímám. 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje jako člena finančního výboru paní Jiřinu Fialovou. 

 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 10 je schváleno 

 

Předsedající oznámil, že na pozici předsedy finančního výboru je nutné zvolit člena 

zastupitelstva obce. Tato pozice byla nabídnuta Maximu Turbovi, který ji odmítl.  

Zastupitel Turba: 

Já jsem jí odmítl z důvodů časových, ale i nejsem kompetentní v tomto odvětví. Našim 

zástupcem byl pan Slavík a vidíte, že se tomu ještě věnuje, takže by to byla ode mě 

formální záležitost a já nechci dělat něco formálně. Samozřejmě až bude nějaká komise 

životního prostředí, tak rád budu členem. Jak říkám, nezříkám se toho pomáhat obci, ale 

toto bych dělal formálně, a proto odmítám. 

Předsedající: 

Vzhledem k tomu, že tedy Maxim tuto pozici odmítl, tak musíme najít někoho ze 

zastupitelů, kdo by byl ochoten tuto funkci vykonávat. Má někdo nějaké návrhy? 
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Zastupitel Mamula: 

Když tak naléháte, tak já bych to vzal. 

Předsedající: 

Ty jsi aktuálně členem kontrolního výboru. 

Zastupitel Mamula: 

Tak já bych navrhl zastupitelstvu, mě odvolat z kontrolního výboru a následně bych 

navrhl zastupitelstvu mě zvolit do FV. 

Předsedající: 

Možná by bylo schůdnější, kdyby si se funkce v KV vzdal. Možná by to bylo jednodušší. 

Zastupitel Mamula: 

Tak já se tedy formálně vzdávám funkce člena KV. 

Předsedající: 

Navrhuji Ondřeje Mamulu jako předsedu FV. 

Zastupitel Slavík: 

Děláte to kluci hezky, to je pěkný, jak jste to předvedli. Byl takový úzus, že obyčejně 

předsedy tady těch výborů vykonávala docela jiná skupina než ta takováto. Jak už jsem 

řekl několikrát, je vás tady šest, tak si to můžete rozhodnout jak chcete. Takže si to 

rozhodnete podle toho, jak to chcete. Když se vám nelíbilo, že tam byli lidi, který byli 

aktivní, no tak jste je odvolali, tak to prostě probíhá. 

Jakub Hadinec: 

Tak vždyť se ptá, jestli někdo má zájem. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Ale on nemůže, protože ho odvolali. 

Jakub Hadinec: 

Ale to já nevím, tak se máte přihlásit. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Tak já jsem předsedkyní KV, Maxim tomu nerozumí nebo se necítí kompetentní k tomu a 

pan Slavík byl odvolán minule a při poradě jsme se ptali, jestli ho můžeme navrhnout 

znova, protože byl odvolán jako člen, tak jestli ho můžeme navrhnout jako předsedu, tak 

kolegové řekli, že v žádném případě, takže odpovídám na váš dotaz. Ty pozice jsou 

obsazené, my nic dělat nemůžeme, proto i pan Mamula. 

Jana Šejcová: 

My navrhujeme pana Slavíka. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

My navrhujeme pana Slavíka, který se tomu věnuje a byl odvolán, protože byl iniciativní 

a podle metodiky a podle MV ČR on vůbec nekonal v rozporu se svými pravomocemi a už 

minule, už několikrát jsem to zmiňovala, několikrát na poradě jsem to říkala, že tohle to 

gesto z druhé strany mi nepřijde jako absolutně, absolutně fér. 

Jakub Hadinec: 

Tak se tady bavte s panem starostou. Vy tvrdíte, že chcete někoho jiného a nakonec nic 

neříkáte. 

Zastupitelka Vojtěchová: 
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Tak protože už jsme to celý projednávali ty věci, a tak odpovídám na váš dotaz. Ale my už 

jsme toto řešili a toto je jako smutná situace tady v tý obci, my s tím prostě 

nesouhlasíme, že se tady dějou věci se nám nelíbí a teď, že by měl být předsedou FV 

někdo…. 

Zastupitel Slavík: 

Kdo navrhl mé odvolání. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Kdo navrhl odvolání prostě pana Slavíka. 

Z davu: 

A kdo to má být jinej teda? 

Zastupitelka Vojtěchová: 

My chceme pana Slavíka, protože nám to přijde logický, dělá to dobře, panu starostovi 

pomáhal s rozpočtem, chceme dělat ty věci líp, tak prostě … 

Předsedající: 

Problém je, že pro pana Slavíka prostě nezvedne pět lidí ruku, a to je ten zásadní 

problém. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

A to víte jak? 

Předsedající: 

Troufám si říct, že to vím. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Ale říkáte to tady, že prostě hotová věc. 

Předsedající: 

To tak prostě je. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Já si třeba vůbec nemyslím, že zastupitelé jsou do detailu srozuměni s tím, co se tady 

vlastně stalo a z jakého důvodu byl odvolán. 

Vladimír Horák: 

To už se řešilo na minulém zasedání. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Řešilo, ano řešilo. 

Vladimír Horák: 

Tak je to vyřešený. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Ano, je to vyřešený, ale za mě je to formálně vyřešený, ale určitě to není správně, co se tu 

stalo. 

Vladimír Horák: 

Já tedy vás tady poslouchám a mě se zase nelíbí spousta věcí, jak se chová opozice 

dneska. Tady byla vždycky opozice která, ale měla zájem na tom, aby obec fungovala a 

mě se zdá, že vy v tomhle volebním období jste ještě neudělali nic, co by bylo v zájmu 

obce. Já nebudu dlouho jmenovat, ale začalo to tím, že jste zdržovali VŘ, hledali jste 

různý firmy, pak se divíte, že tady jsou peníze na investice, nic se nedělá, vždyť si 

vzpomeňte. 
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Zastupitelka Vojtěchová: 

A který konkrétně jsme zdržovali? 

Vladimír Horák: 

Zrovna chodník.  

Zastupitelka Vojtěchová: 

A víte z jakýho důvodu? 

Vladimír Horák: 

Chtěli jste 5 dalších firem, že se vám nelíbilo, že jsou 3 firmy a tím jste to minimálně o 

dva měsíce odložili. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Kterej chodník myslíte teď konkrétně? Ten, co se teď postavil? 

Vladimír Horák: 

Jo, ten, co se teď postavil. Navrhovali jste, pokud si pamatuju, nějaký firmy z Pardubic, 

tady toho místního stavitele Šimona a takový a ty to odmítli, jenom se to o 3 měsíce 

zdrželo. Já tady nebudu zdržovat lidi, ale vždycky opozice, jak už jsem říkal, měla zájem a 

vy to všechno jenom ničíte. 

Jana Šejcová: 

Tady nikdy nebyla žádná opozice. 

Vladimír Horák: 

Vždycky z voleb byly dvě skupiny. 

Zastupitelka Vojtěchová:   

Můžu jenom na to reagovat. Já si jenom myslím, že to, že tady do VŘ jsou pozvaný jenom 

3 firmy obec znevýhodňuje. A to, že těch nabídek prostě přišlo víc, nám možná ušetřilo 

milion. Jestli nás to stálo o milion míň, tak za mě je to prostě v pořádku. A vyzkoušet 

něco jinýho a vyzkoušet jiný firmy. Já nevím, proč by jsme tady měli být jako zkostnatělí 

a dělat 3 firmy jenom proto, že je to administrativně výhodný. 

Zastupitel Slavík: 

Ty jsi tady Láďo říkal, že jako tzv. opozice jenom destruuje. Když jsem se stal členem FV, 

tak první měsíc jsem zjistil, že tady leží plno peněz na účtech a na úrocích se vydělávalo 

zhruba 800,- Kč měsíčně. Teďka pan starosta dal 7,5 milionu na spořící účet, co my jsme 

mu navrhli a počkáme si v listopadu kolik to dělá peněz a já vám jenom říkám, že v loni 

bylo v rozpočtu zhruba kolem 8 000,-Kč na úrocích, co to vydělá a na příští rok jsme tam 

dali 250 000,-. Takže jestli že si myslíš, že opozice nic nedělá, tak je to rozdílný. 

Vladimír Horák: 

Tak tohle to snad byla jediná věc, kterou jste udělali dobře a za to vás chválím. To tvojí 

práci i oceňuju, že jsi tohle udělal. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Tak ono by těch věcí mohlo být i víc, akorát kdyby jsme se nemuseli prohrabávat a pořád 

jenom kontrolovat věci, který a dostávat se vůbec složitě k informacím, který by jsme 

měli dostávat automaticky a ty dostáváme. Musíme se po všem pídit, když se někde něco 

objeví, tak by jsme se rádi, fakt velmi rádi a sami jsme si to představovali jinak, že se 

budeme věnovat věcem, který jsou pro lidi a navenek, ale bohužel se ale brodíme 

bahnem, tak nám to trvá zkrátka dlouho. 
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Zastupitel Slavík: 

Další věc, která nějakým způsobem se tady dost dlouho diskutovala byl ten chodník na 

nádraží, to znamená směna těch pozemků. Prodloužilo se to možná o měsíc, spíš o jedno 

zastupitelstvo o dva měsíce. 

Předsedající: 

O třičtvrtě roku. 

Jana Šejcová: 

Ale ne díky nám. 

Z davu: 

Jenom díky vám. 

Zastupitel Slavík: 

A všimněte si toho, že ta směna, která byla schválena v červnu ještě stále neproběhla. A 

kdo to opozice to … 

Šárka Pletichová: 

Tak tam mezi tím, bohužel, umřel jeden majitel pozemku. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Tak, ale to se může stát, ne. 

Předsedající: 

Tak ono je to navázaný na to, že když se někdo opře a neustále se naváží do Hančů, tak 

Hančovi potom nemají chuť plnit už dojednaný dohody. Já se jim osobně v zásadě 

nedivím. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Ale takhle to není. 

Předsedající: 

Ale takhle to je. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Ale takhle to vůbec není. 

Předsedající ukončil diskuzi. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje Ondřeje Mamulu jako předsedu finančního výboru. 

 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 5 PROTI: 3 ZDRŽEL SE: 0 

 
Jaroslav Slavík 
Radka Vojtěchová 
Maxim Turba 

 

Usnesení č. 11 je schváleno 
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Předsedající: 

Nyní je potřeba dovolit jednoho člena kontrolního výboru. Na tuto pozici navrhuji 

bývalého zastupitele a také bývalého člena kontrolního výboru pana Vladimíra Horáka. 

Zeptal se, zda je ochoten přijmou tuto nominaci. 

Vladimír Horák: 

Ano. 

Předsedající: 

Má někdo nějaké připomínky k tomuto návrhu? 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Co tedy nabídnete nám? 

Místostarostka Rabinčáková: 

Nic. 

Jana Šejcová: 

Nic, že ne, já si to myslím paní místostarostko. 

Místostarostka Rabinčáková: 

A co bysme nabízeli. 

Z davu: 

Tak, že bysme něco vymysleli. 

Místostarostka Rabinčáková: 

To my se nebojíme, že byste něco vymysleli. 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje Vladimíra Horáka jako člena kontrolního výboru. 

 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 3 

  
Jaroslav Slavík 
Radka Vojtěchová 
Maxim Turba 

Usnesení č. 12 je schváleno 

 

 

11) Různé 

a) Schválení příspěvku na poplatek za komunální odpad 

Předsedající oznámil, že stejně jako v minulých letech navrhuje poskytnout samostatně 

žijícím seniorům příspěvek na uhrazení poplatku za komunální odpad ve výši 50% 

z první 120 l nádoby. Tento příspěvek bude pro samostatně žijící seniory, starší 65 let 

hlášené v obci k trvalému pobytu. 

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit.  

Nikdo z přítomných neměl připomínek. 
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Návrh usnesení:  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek na uhrazení poplatku za 

odkládání komunálního odpadu pro občany obce, starší 65 let, žijící samostatně 

v nemovitosti v obci Vraňany a Mlčechvosty, a to ve výši 700Kč na první 120l nádobu. 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 13 je schváleno 

 

b) Změny zásad územního rozvoje č. 3 – zastupitel Turba. 

Předsedající: 

Jestli nám chce dát Maxim nějaké informace k ZURKu 3? 

Zastupitel Turba: 

Já jenom zopakuju ten proces, protože sem se ptal minule a domlouvali jsme se, že se na 

to podíváte, tak bych to rád otevřel, ale hovořili jsme o tom, že probíhá 3 změna zásad 

územního rozvoje středočeského kraje. Bylo to vyvěšeno na stránkách. Velká část se týká 

katastru Mlčechvost, je tam velká část navržená nově jako rozvojová osa. Moje tchýně 

tam vlastní pozemky, tak nás to velmi překvapilo, tak jsem volal panu starostovi a ten 

napsal, že s tím obec nesouhlasí z několika důvodů. Pak něco probíhalo, ale nejsem 

samozřejmě informovanej. Dozvěděl jsem se, že už proběhla změna 3 a 10. Na minulém 

zasedání jsem se dozvěděl, že jsi byl na projednání, já jsem nic nedostal. Hledal jsem i na 

stránkách obce, nevím, jestli to tam bylo vyvěšeno. 

Předsedající: 

Na stránkách obce ne, protože to byla ZURKa Středočeského kraje. Na stránkách obce 

visela akorát informace, že úprava byla vydaná. 

Zastupitel Turba: 

Když si tam byl, jak to tedy probíhalo, jestli tedy obec prostřednictvím starosty se k tomu 

nějak postavila? 

Předsedající: 

Já osobně si myslím, že to, k čemu jsme dávali připomínku nebyla 3, ale 7 ZURKa. 

Každopádně 10 byla úprava koridoru pro vysokorychlostní dráhu. A teďka opravdu 

nevím, čeho se týkala 3, ale myslí si, že ten podnět jsme dávali k 7. Od minulého zasedání 

jsem neměl chvilku, abych si to přečetl. 

Zastupitel Turba: 

Mě by zajímalo, kdo tlačí na to, aby se tady ten katastr změnil na rozvojovou osu. 

Upřímně řečeno úplně přesně nevím, co to znamená. V důsledku zásady územního 

rozvoje jsou nadřazeným dokumentem projekčním k územnímu plánu, tak bude 

jednodušší vynětí ze ZPF a převod na nějaký rozvojový území. Já jako nevím, kdo na to 

tlačí, kdo tady chce stavět nějaký haly, může se třeba rozvíjet fotovoltaika. Třeba, když na 

místě FVT vznikne VRT, tak se to bude chtít něčím nahradit. Třeba by nám tady o tom 

řekl někdo víc, kdo tomu rozumí, nevím. Podle mě je to velký nebezpečí pro Mlčechvosty 

a pro obec. 

Předsedající: 
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Jsem si toho nebezpečí vědom a tehdy jsem to s tebou konzultoval, proto jsem ti o tom 

říkal. Byl jsem to já, kdo ti říkal, že se ta úprava dělá. 

Zastupitel Turba: 

Ne, to jsem volal já. Není to pravda, to jsem zavolal já, že to tam je. 

Předsedající: 

Dobře. To si to pamatujeme každej trošku jinak, ale to nevadí. Je to možná, ale už je to 

tak tři, čtyři roky. 

Zastupitel Turba: 

Tak teď ale zase já nic nevím. Ty jsi byl na zasedání a nic si mi neřekl. Tedy na veřejným 

projednání. 

Předsedající: 

Na to veřejný projednání mohl opravdu přijít kdokoli. 

Zastupitel Turba: 

Kdyby se to dozvěděl. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Tak my se tady pokaždý handrkujeme, že Maxim bude o tomhle informovanej, protože 

jsme se takhle domluvili. 

Předsedající: 

O čem jsme se domluvili? O Koridoru? 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Ano. 

Předsedající: 

A tohle je Koridor? Tohle není Koridor. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Ale souvisí to s tím. 

Zastupitel Mamula: 

To je něco ale úplně jinýho. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Jasně. Dobře, tak když ho to zajímá, když aktivně se o to zajímá, tak mu zase neřekneme. 

To by vás jako bolelo se ho zeptat? 

Zastupitel Turba: 

Mě je to jedno, tak se ptám, pokud si tam byl, tak jak se obec k tomu staví, co proti tomu 

udělala. 

Předsedající: 

Jak říkám, když jsem byl na tom projednání, 3 a 10, tak se tam o tomto vůbec nehovořilo, 

pouze o koridoru a úpravě VRT. 

Zastupitel Turba: 

Dobře. Bylo by možné, že bysme se domluvili, byť je tada pozdě, že by jsme se na to 

podívali. Už jsme se o tom bavili na minulém zasedání, že se na to podíváte, že něco 

přišlo do datové schránky. 

Předsedající: 

Ale mě došel do DS ten papír, ten jeden papír, co byl zveřejněnej na stránkách OÚ. To 

znamená, že k tomu je stejnej přístup ode mě z kanceláře jako z jinýho počítače. 
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Zastupitel Turba: 

Tomu rozumím, ale tebe to nezajímá. 

Předsedající: 

Ale zajímá, já jsem ještě neměl chvilku se k tomu dostat a vzhledem k tomu, že tam není 

nic, nic se aktuálně neřeší, protože to už je schválený. Tak opravdu až budu mít den čas, 

tak si k tomu sednu a přečtu si to celý. Ale opravdu jsem ten den čas neměl. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Tak to není pro vás priorita? 

Předsedající: 

Aktuálně mám vyšší priority. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Třeba? 

Předsedající: 

Výběrové řízení, úklid sněhu atd., jako opravdu je toho teďka hodně. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Ale tohle je měsíc stará věc. 

Zastupitel Turba: 

To už se řeší tři roky, to není měsíc starý, to už jsme psali v roce 2019 nebo 2020. 

Vladimír Horák: 

Tak to opravdu nebude asi prioritní, když už se to řeší tak dlouho a furt se nic neděje. 

Zastupitel Turba: 

A ono už je to asi schválený. 

Předsedající: 

Je to schválený. 

Jiřina Fialová: 

Každý si to může najít na stránkách Kraje, tam všechny ZURKy jsou. 

Zastupitel Turba: 

A nikoho to jako nezajímá? Já si připadám jak v Jiříkově vidění trochu. 

Vladimír Horák: 

To já taky.  

Zastupitel Turba: 

Minulé zasedání jsme tady slyšeli od paní … a i Hančovi jak tady zemědělskou půdu 

podpořej, ale teď tady je něco, co je velký riziko pro zemědělský půdní fond, a protože to 

nejsou místní, kteří to většinou vlastněj, tak si dokážu představit, že někdo přijde … 

Předsedající: 

Ale vždyť jsi před chvilkou říkal, že to vlastní vaše rodina, z velký části. 

Zastupitel Turba: 

Ale to jsou bratři tchýně, který tady nebydlej. A dokážu si představit, že někdo prostě 

přijde a řekne, máme tady takovej zájem. To je stejný jako s Gellertem. 

Předsedající: 

Tam takový nebezpečí nevidím. 

Zastupitel Hanuš: 
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Výstavba tunelu v Krušných horách má trvat 5-10 let. Teď se to tady handrkuje o ten 

koridor, což má Max pravdu a v podstatě každej nadává, že se ta železnice nebuduje, ale 

nikdo jí nechce na svým území. Proto to tady vypadá jako to vypadá. A tady taky, 

uděláme komisi, my na všechno děláme komisi, všude je fůra keců okolo, ale nic se 

nedělá, nic není vidět.  

Zastupitel Slavík: 

Nepřerušíme to, tuhle diskuzi. 

Zastupitel Hanuš: 

A to se týká i železnice třeba. 

Zastupitel Slavík: 

Ty to zavádíš úplně jinam. 

Zastupitel Hanuš: 

Já nevím, já jsem z jinýho těsta, já jdu a udělám to fyzicky. 

Předsedající: 

Ono to souvisí. 

Zastupitel Turba: 

Ono to souvisí, protože tady je spousta negativních vlivů, který jsou buď ve stavbě nebo 

jsou plánovaný a týkají se tedy hlavně Mlčechvost a proti tomu bysme se měli bránit a já 

to nevidím. 

Zastupitel Hanuš: 

Každá stavba má nějakej negativní důsledek na životní prostředí, ať je to dálnice, koridor 

nebo ty železnice. Přinášejí něco negativního, ale taky něco pozitivního. Když do toho 

budeme pořád házet vidle, tak tu železnici nepostavějí ani za 50 let. 

 

 

12) Diskuse 

 

Zastupitel Slavík: 

21.září bylo schváleno zastupitelstvem zahájení práce na aktualizaci strategického plánu 

rozvoje obce, a protože vidíte, že zase pořád nenachází se čas, abychom se do toho pustili, 

tak aby došlo k zrychlení, tak my jsme si dovolili jako dá se říct opoziční skupina 

připravit návrh postupu jakým způsobem bysme měli začít pracovat. Já si dovolím to dát 

panu starostovi, panu Mamulovi, protože to je takový místostarosta a slečně 

místostarostce. Podívejte se na to a do příště, abyste se domluvili, jestli ten návrh 

přijmete, nepřijmete. Můžu ho dát i Láďovi Horákovi, protože ten vidí ty negativní věci, 

co my tady předvádíme, jestli teda má zájem. Zbytku zastupitelstvu to můžu poslat e-

mailem, aby se taky podívali, jak to má vypadat. Doporučuji, aby na příštím 

zastupitelstvu tento návrh, buď jste řekli, že zase to nestojí za nic, že zase opoziční 

zastupitelé vymejšlej nějaký věci, co nesouvisí s rozvojem. To bych byl opravdu nerad 

Karel Goldmann: 

Já bych měl dotaz na opoziční zastupitele. Chtěl bych se zeptat, kdo vydává časopis 

Vraník nebo občasník Vraník? Kdo je vydavatelem, toho občasníku? 

Zastupitel Slavík: 

Občasník Vraník vydává sdružení Žijeme pro obec. 
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Karel Goldmann: 

To ale není pravda. 

Zastupitel Slavík: 

Je to pravda. 

Karel Goldmann: 

Proč je na Ministerstvu kultury evidovaný jako vydavatel ODS? 

Zastupitel Slavík: 

Protože sdružení Žijeme pro obec šlo do voleb s podporou ODS. 

Karel Goldmann: 

Ano, ale proč vy se tedy vydáváte jako vydavatel, když vy jste jenom roznašeči. Vydavatel 

je tedy OSD pokud vím. To za prvý jsem se chtěl zeptat. Za druhý jsem se chtěl zeptat, 

proč nemáte vydavatele uvedenýho v občasníku. Já vás chci na to jen upozornit, že tím 

porušujete zákon a hrozí vám tím dost vysoká pokuta. Já to nechci dělat jako vy, že hned 

někam půjdu na krajskej úřad a budu dávat někomu podnět a jenom vás na to chci 

upozornit, že porušujete zákon. 

Zastupitel Slavík: 

A čím? 

Karel Goldmann: 

Že nemáte uveřejněného vydavatele. Je to hezký, že je to s podporou ODS, ale vydavatel 

je ODS, ne SNK. Tak pozor na to, aby vám něco nepřišlo. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Děkujeme za upozornění. 

Karel Goldmann: 

A ještě jsem se chtěl zeptat na jednu věc, buď to jsem minulé zasedání spal nebo mi 

trošku něco uteklo, že když se odvolával člen FV, tak bylo řečeno pouze, odvolání pro 

překročení pravomocí a teďko ve Vraníku je psaný, že tam bylo uvedený, že si neplní 

povinnosti a o tom vůbec žádná řeč nebyla. Proč je to teď ve Vraníku uvedený?  

Zastupitel Deršák: 

Tam je plno věcí uvedeno jinak než bylo na tom zasedání ve Vraňanech. To byla zase 

snůška lží. 

Karel Goldmann: 

Proč, když už tohle někdo píše, tak se pod to nepodepíše. Protože já, když jsem si to 

přečet, to, co mi přišlo domu, a kdybych na tom zasedání nebyl, tak si řeknu, proč ho 

teda odvolali, když ten člověk si povinnosti plnil, že překročil pravomoc, ano, dejme 

tomu, nevím, nevyznám se v tomhle tom, ale to, co vy tam píšete a já jako neznalej, 

kdybych tam nebyl, tak si řeknu, že to jsou blbci, to není možný. Když už tedy napíšu 

něco do nějakýho občasníku, tak bych se pod to taky podepsal, když si za tím stojím. Tam 

žádný podpis není, nic. 

Zastupitel Deršák: 

To ani my jsme se minule nedověděli. To nám ani zastupitelé neřekli, že ani oni nevědí 

kdo to vydává.    

 

 

Zastupitelka Vojtěchová: 
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My jsme řekli, že nejsme povinni odpovídat na to. 

Zastupitel Mamula: 

Že to dáte prověřit. Vy jste odpovídala, že nevíte na můj dotaz na jeden konkrétní článek, 

ne že nevíte, kdo vydává Vraníka. A taky jste mi slíbili, že se zamyslíte jestli přijdete na 

to, který ze zastupitelů kdy, při jakém hlasování byl ve střetu zájmů a že to nějak 

narovnáte. Tak bych se zeptal, jestli se to tedy stalo.   

Zastupitel Turba: 

Myslím, že je to tam uvedený v tom Vraníku. 

Zastupitel Mamula: 

Jo. A pošlete mi ho taky? 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Pošlem. 

Zastupitel Mamula: 

To je super. Děkuju. 

Jiří Klepetko: 

Týká se veřejné osvětlení i Vraňan nádraží, protože osvětlení při každé větší bouřce 

vypadává. 

Předsedající: 

Ano, nové VO se týká i nádraží. Veškerá světla budou vyměněna ze sodíkových lamp na 

letky a počet světel bude doplněn o světla navíc. VO bude protaženo až ke Kovoslužbě a 

bude navíc přidáno cca 40% světel. S realizací počítáme už během zimy.  

Jiří Klepetko: 

Abych řekl upřímně, mě vůbec nevadí intenzita toho osvětlení, ale vypadávání, které je 

dost často. Tak aby to svítilo. 

Předsedající: 

Budeme se snažit zamezit i tomu. Vzhledem k tomu, že jsme doteď nezjistili kde to je, tak 

vám nedokážu odpřisáhnout, že se to už nestane. Někde se potkávají dráty a budeme se 

snažit to během rekonstrukce také vyřešit. Bude se přidělávat i nový rozvaděč, tady na 

nádraží a v Mlčechvostech, dávala se i nová fotobuňka.   

Martin Šindelář: 

K těm světlům. Když u nás v ulici projdu, tak se mi zdá, že když se k tomu světlu 

přiblížím, tak změní odstín nebo je to pocit. 

Předsedající: 

Tak chytrý světla nemáme a ani mít nebudeme. Světla, který budeme instalovat jsou 

schopný být chytrý a budou upravený tak, že bude nastavitelná doba svítivosti, 

nastavitelná intenzita svítivosti. Světla se nastaví podle našich požadavků. 

Zastupitel Turba: 

Světla Českých drah na zastávce v Mlčechvostech nesvítila, ale nevím, jestli to už třeba 

neopravili. 

Předsedající: 

Zjistíme a nahlásíme. 

Jaroslava Hermanová: 
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Já bych chtěla navázat na tu naší cestu. Bude nebo nebude, doopravdy? Protože tam se 

nedá chodit. 

Předsedající: 

Bude doopravdy. 13.12. končí výběrové řízení a podle počasí začneme a řekl bych, že 

nejpozději na jaře se staví. Peníze na to máme, máme to připravený, nevidím překážku.  

Jiří Pleticha: 

Já bych chtěl poprosit, zeptat se vás zastupitelů, kdo uved a napsal článek, tu krásnou 

větu, rychlá rot. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

A jako, kam myslíte? 

Jiří Pleticha: 

Do Vraníku a na fb, kdo to tam napsal, bych rád to věděl.  

Takže předpokládám, že se tu odpověď určitě nedozvím. 

Zastupitelka Vojtěchová: 

Ale ve Vraníku jste se dočetl, že to oslovení není jakoby z naší strany. 

Jiří Pleticha: 

Já se ptám, kdo to uved do toho Vraníku, autora, ale předpokládám, že se to asi 

nedozvím. Tak jestli nevíte, jak se jmenujeme, tak jsme pracovníci obecního úřadu. 

Copak já někde píšu, že vy jste, rychlá rota. Co si to vůbec dovolujete, tohle to, mě to 

připadá docela sílu už. Vůbec se mi to nelíbí, ale vůbec. Tak že, jestli se to nedozvím, tak 

to budu řešit trošku jinak. Děkuji skončil jsem.  

Jaroslava Hermanová: 

Silničáři nahrnuli sníh na cestu a nedá se procházet. 

Předsedající: 

Bude zítra odklizeno. Jinak jsem chtěl zaměstnancům obce poděkovat, protože ve svém 

volném čase, někteří, ne všichni, se hned po ránu chopili patřičného nářadí a šli konat. 

Někteří hned ráno, někteří večer v době, kdy ještě sněžilo. A ji já jsem se činil jako vždy 

tady na chodnících. 

Zastupitel Slavík:  

Na minulé poradě jsme řešili to měření kanalizace tady, postupuje to nějak?  

Předsedající: 

Poslal jsem objednávku na projektovou dokumentaci.  

Václav Uher: 

Jenom jednu drobnost. Ředitelství vodních cest chce dělat zabezpečení plavebního kanálu 

proti povodním. 

Předsedající: 

Zvednout hráz o cca 30-40 cm. 

Václav Uher: 

To by až tak nevadilo, ale na vratech u nás chtějí navařit železný pláty nad současnou 

úroveň. Pokud by se to udělalo, tak se voda nažene do stran a bude více ohrožovat naše 

území. Bylo by dobré za obec napsat připomínku, že tento chystaný krok by spíš obci 

uškodil, než pomohl. Při stavbě elektrárny zavezli rozlivové území. 

Předsedající: 
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My už jsme to projednávali se starosty Lužce a Hořína, protože Ředitelství vodních cest 

udělalo ze dvou projektů jeden, bude se zároveň dělat na kanálu snížení o 40-50 cm a 

zároveň s tím zvýšení hráze o 30-40 cm za vratama. Hledali jsme na tom projektu něco, 

co vidíme jako problém. Ta ty vrata se podívám, nevšiml jsem si tam ničeho takovýho. 

 

13) Závěr 

Po vyčerpání programu a diskuse předsedající zasedání ukončil v 19:17. 

Součástí tohoto zápisu jsou následující přílohy:  

• Prezenční listina zastupitelů obce 

• Prezenční listina občanů 

 

Zápis byl vyhotoven dne 6. 12. 2023 

Role Jméno Datum Podpis 

Zapisovatel: Šárka Pletichová   

Ověřovatelé: Kristýna Rabinčáková   

 Jaroslav slavík   

Starosta: Martin Chmelík   

   


